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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 03.09.2024 

Deltagere: 
 
 
 
 
 
Fravær:                                  

Morten Forland, Jørn Michalsen, Anne Mette 
Klokkerud, Henriette Angelica Bakkeli Götz, Thomas 
Gøtz, Morten Riis Andersen, Petter Farstadvoll, Bente, 
Espen Hillmann, Petter Tiltnes, Benthe Jordin. 
 
 
Anders Røynås 
 

 
Dato: 

 
03.09.2024 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 
Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 13.08.2024 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Prioriterte oppgaver side forrige møte  
• Holmenkollen sykkelfestival  
• Lage utkast høringsuttalelse om bruk av 

elsykkel i Østmarka 
• Daglig leder-samling Oslo Idrettskret 14. 8  
• Åpen time i NCF  
• Overta tidtakerutstyr og lage avtale om bruk  

  
Prioriterte oppgaver fremover  

• Forberede strategisamling  
• Norway Cross/Vargcross  
• Bane-NM 22-24 november  
• Jobbe mot forslag om elsykkeforbud  
• Lage sluttrapporter for økonomi i rittene  
• Mange løpende saker  

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder 
”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten Riis Andersen: 
Treninger  
Fellestreningene går sin gang nå utover høsten.   
Foran neste sesong ser det ut som vi må ha inn en 
gruppeleder både i gruppe 1 og 2. Morten jobber med 
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dette. Steinar Rød har overtatt som gruppeleder for e-
sport etter Jon Henry Rosseland. 
 
Planer framover  
Gjennomføre klubbmesterskapene og oppfordre flere 
til å bli med  
Følge opp gruppene slik at det ligger treninger ute 
utover høsten.  
 
Espen H: 
Norges Cup Kongsvinger. Bra resultater. Norges cup til 
helgen.  
NC Grenland, mange juniorryttere påmeldt bane. 

Rapport/innspill fra 
Terrengkomiteen – herunder 
”elite” 

Petter 
Tiltnes/ 
Petter 
Farstadvoll 

Petter T/Petter F:  
Trysil helg 2024 helgen 20-22.september – Frøy 
overtar Trysil! Ungdomsgruppen 13-14 og KIDS 7-9 og 
KIDS 10-12 på samling samme helg.   
 
VM i Andorra 29.8-1.9.2024  
https://froy.no/klare-for-a-skape-vm-historie-for-if-
froy/ - 4 utøver fra IF Frøy var med i VM.   
 
Birken 2024  
Frøy hadde felles buss fra Skullerud tur/retur Birken, 
med 25 passasjerer.  
Felles pizza på Egon i Lillehammer før hjemreise, her 
var det også flere andre Frøy-medlemmer med. Frøy 
buss til Birken er et viktig tilbud for mange medlemmer 
og buss er alt bestilt for 2025.   
 
Frøy var største klubb under Birken, men mange pall 
plasser i trippel og ungdomsbirken. Klubben stilte med 
52 birkebeinere i år og alle gjennomførte. Noen var 
med for første gang, andre klarte sine mål. De fleste 
kjenner nok på at en så lang tur er krevende.  
- 6 Ultrabirken (100km sti! 6-9t)  
- 8 Ungdomsbirken (12-14år +/- 40min)  
 
Når det gjelder selve Birken tapetserer vi resultatlisten 
med:  
- 4 syklet på under 3t / 4 bruker 3:00-3:15 / 8 bruker 
3:16-3:30 / 6 bruker 3:31-4:00 / 11 bruker 4:00-5:00 / 
3 bruker 5:00  
Jentesamling i Halden  
Jentesamlingen i regi av IF Frøy og Halden CK var en 
kjempe suksess, takket være Henriette G.   
 
Sesongen nærmer seg slutten : 
2 helger med NC igjen og sesongavslutning for Kalas 
Cup – hos BOC.  

https://froy.no/klare-for-a-skape-vm-historie-for-if-froy/
https://froy.no/klare-for-a-skape-vm-historie-for-if-froy/
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Vi er Norges største klubb – men, vi må nok tenkte helt 
nytt for å ikke bli en «sykle på tur i finværet klubb». I 
KIDS (6-12) år og ungdom 13-14, har vi alt for dårlig 
oppmøte på ritt. Hvordan få ritt gøy, for alle også de 
som ikke er best?   
Regner det er det også til tider dårlig oppmøte på 
trening. Mange nye medlemmer inn men færre som 
stiller på ritt i Kalas-Cup og Norges Cup. Styret vil se 
nærmere på tiltak fremover. 
 
Klubbmesterskap i terreng onsdag 11.9 på Skullerud: 
Her er det meste planlagt og under kontroll.   

Rapport/innspill fra 
Banekomiteen – herunder 
”elite” 

Espen 
Hillmann 

Espen H: 
Det jobbes med å finne ut av hva slags 
bane/ungdomssykler som skal kjøpes inn. Regner med 
ca. 10 nye sykler. 
 
Kurs på bane avholdes i disse dager.  
 
Vi forsøker å få til en ungdomssamling på velodromen 
i høst med Anita Steinberg og landslagstrener 
Kenneth, 
 
Frøy bør i nærmeste tid arrangere A2 kurs for å kunne 
gjennomføre NM i banesykling i november. 
Det kommer flere faste treninger utover høsten. 
Ny rekord i antall kursdeltakere sist helg med ca. 50 på 
kurs. 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Styret får en presentasjon fra Nye Stier av hva som er 
gjort så langt, samt hvilke aktører som det jobbes med 
pr. tiden. 

Rapport/innspill fra 
materialforvalter 

Thomas 
Gøtz 

Bilen har fått fikset ladeluka.  
* Avtale på ny bil er klar, må ha ett signert styrevedtak 
på at vi går for avtale med Møller Bil 
Etterstad/MøllerBil Finans.  
* Bra utlån/bruk av telt på tvers av grener ( Gravtiy 
bruker hver gang de er på tur)  
* Fint om de som setter inn ting på lageret kan sette 
ting der de ble hentet, det er ikke noe særlig plass på 
det første lageret, der står både kjøleskap og pall med 
brus som skal i retur, eller hva det blir til. Jørn og 
Elisabeth Longva styrer med dette, muligens noe skal 
brukes på klubbmesterskap.  

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Gjennomgang regnskap/tall pr. 31.08.2024:  
Anders stiller på neste styremøte med ferdig regnskap. 
Regnskap for august viser et underskudd på tnok 104. 
Hittil i år er vi tnok 180 i pluss. 
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Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli 
Götz 

Antall medlemmer i klubben:  
Totalt er vi nå 828 medlemmer. Det vil si en økning på 
22 medlemmer de tre siste ukene (!!). Av disse er det 
20 nye menn, og 2 kvinner. I fjor på denne tiden hadde 
vi 775 medlemmer. Det vil si at vi har 53 flere 
medlemmer enn vi hadde på samme tidspunkt i 
fjor. BRA!   
 
Jentesamlingen gikk supert. 15 påmeldte jenter, en ble 
syk, fem forskjellige klubber, og hele 8 jenter i fra Frøy. 
Sistnevnte gikk sammen om å booke felles hytte i 
Halden. En hyggelig ting som skapte godt samhold. 
Jentene var mellom 11-14 år. Super flinke og positive 
jenter. Trente i Norges Cup løypa som er veldig tøft 
gjort. 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Holmenkollen sykkelfestival ble arrangert 17. og 18 
august. Bare 46 deltakere, hvilket er for lite. Det burde 
vært minst hundre. Det var likevel et fint ritt med 
fornøyde deltakere. 30.000 kroner i støtte fra Joker 
gjør at rittet bærer seg økonomisk.  
Neste år arrangerer Frøy Jokermesterskapet, så da blir 
det ikke noen festival i Kollen. Vi må sterkt vurdere å 
kutte det ut i 2026, dersom vi ikke får flere deltakere. 
NCF bør gjøre mer for å få flere deltakere i 
Jokerrittene. Vi kan vurdere å arrangere 
eliminasjonsritt i Kollen en kveld om en del av 
Landeveiscupen.  
Norgescup utfor arrangeres av IF Frøy i Hafjell 21. og 
22. september, jfr vedtak på forrige styremøte. Eelco 
er rittleder og har oversikt over funksjonærer. Jørn  
urderer å reise opp for å bistå og lære, om Eelco 
ønsker det.  
Norway Cross/Vargcross arrangeres 19. og 20 
oktober. Her er arbeidet i full gang (siste møte i går 
kveld). Her virker det å være god kontroll.  
NM bane enkeltdistanser arrangeres 22, 23 og 24. 
november i Velodromen i Asker med IF Frøy som 
arrangør. Flere andre klubber bidrar, etter mønster fra 
Sola. Vi vil trenger fem til ti funksjonærer fra klubben. 
Det er også mulighet til å ha kiosk/kafe. Det bør 
utnyttes.  
Jørn er rittleder. Planlegging om NM og andre ritt er i 
full gang (neste møte er i morgen).  
Jørn regner med å få utarbeidet økonomisk oversikt 
over alle rittene i løpet av utgangen av oktober. Det 
kommer fortsatt fakturaer.  
 
Ritt 2025 jobbes det aktiv med. Følgende datoer er 
bekreftet i dag:  
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Norgescup landevei 9.-11 mai (samme helg som i år)  
Vi kan gå ut fra det ønskes at vi arrangere NM gateritt, 
selv om vi ikke har fått formell tilbakemelding.  
 
Jokermesterskapet 15-18 august (samme helg som 
Holmenkollen sykkelfestival i år).  
  
Terrengritt er lovet avklart i løpet av uka. 14-15 juni er 
datoen vi ønsker for NM  
Jørn inviterer til møter i uke 39 mht. alle rittene.   

Innkomne forslag: 
 
Planlegging av strategiseminar 
november 2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Velge representant til Møte 
ISJU Østensjø 11.09.2024  
 
Høringsuttalelse  –  Bruk av EL 
sykkel i utmark 
 
 
Kontrakt Leiebil Møller Bil 
Etterstad - Vedtak 
 
 
Fritidstøy Styremedlemmer 

 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
Morten 
Forland 
 
 
Alle 
 
 
 
Morten 
Forland 

 
 
Det planlegges å gjennomføre strategiseminar etter 
samme lest som i 2020 den 15-16 nov 2024. Styret har 
oppmøte fredag 15/11 for gjennomgang av gammel 
plan. Målet er å sette opp retningen videre fremover 
for de fire neste år.  
 
Lørdag 16/11 blir det møte med utvalgte medlemmer, 
gruppeledere og andre samlet for gjennomgang av ny 
plan med mulighet for innspill og justeringer.  
 
Vedtak: Styret går for ovennevnte forslag til 
gjennomføring. Det vil bli leiet inn en fasilator som kan 
bistå med gjennomføring av samlingen. 
 
Vedtak: Anne-Mette stiller på møtet i ISU Østensjø 
11.09.2024 kl. 19.00. 
 
Vedtak: Styret går for innspill til høringsuttalelse ført i 
pennen av Morten Forland.  
 
Styret i IF Frøy vedtok 3.9.2024 å akseptere forslag og 
utkast til kontrakt i fra Møller Bil Etterstad på leie av 
bil.  
 
Vedtak: Materialforvalter Thomas Götz får fullmakt til 
å signere avtalen og håndtere leieforholdet.  
  
 Vedtak: Styret går for forslag om innkjøp av fritidstøy 
til Styremedlemmer: Innkjøp av t-skjorte/piquet, 
genser eller tilsvarende på listen. Petter T mottok 
bestilling i fra alle styremedlemmene med unntak av 
Anders Røynås. 

Neste Styremøte Tirsd  08.10.2024 
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